
Hedmark Sau og Geit   
 

Styremøte 

Tid: 16.11.2023 

Sted: Teams 

Til stede: 

Per Joar Os Nesthun 

Erling Birger Semmingsen 

Jon Gunnar Karterud 

Jon Iver Jordet 

Thea Mostue 

 

Saksliste 

 

Sak 1. Rogalandstur 

Felles tur med Oppland Sau og Geit. Lærerik tur, som absolutt kan være aktuell for en eventuell 

medlemstur. Vi ser på muligheten for å planlegge en eventuell tur. 

Erling Birger har vært i dialog med statsforvalteren, og om det arrangeres studietur for medlemmer, 

kan det være aktuelt å få midler. Agnete etterspør Pål Kjorstad om referat etter rogalandstur.  

Sak 2. Årsmøte  

Gjøvik, 23-25. Februar. Årets tema blir økonomi.  

Agnete ordner «lansering» av årsmøte, så medlemmene er informert om når det blir, og hvor.  

Nytt møte i desember. 

Sak 3. Fjøsmøte 

Forslag på fjøsmøte på Hernes, Elverum hos Anette og Fredrik Kirkelund. Nytt tallefjøs, til ca 200 fv.  

Så legger vi opp til et fjøsmøte lenger opp i Nord Østerdalen for neste år. 

Sak 4. Slaktekurs 

Månedsskifte februar/mars blir det lagt opp til nytt slaktekurs i Nord Østerdalen. Her blir det åpent 

for alle som ønsker å delta. Legge det opp til etter telledato. 

Sak 5. Jordbruksforhandlinger 

Fylkeslaget bes sende inn foreløpig tilbakemeldinger innen 1. desember.  

Agnete sender ut skjema til lokallagene snarest, og ber om tilbakemelding innen 28/11.  

Vi tar et styremøte for å gå igjennom torsdag 30/11. kl 20.00. 

Forespørre geitebønder direkte. 

 

Sak 6. Møte med statsforvalteren 17/11 

Møte ang beitebruk/hytteutbygging  

Thea Mostue og Erling Semmingsen kan delta.  



Sak 6. Eventuelt 

Dokumentasjonsgjennomgang på Telstad, førstkommende mandag 20/11. 

Per Joar, Jon Iver, muligens Thea og Erling Birger.  

Rovviltansvarlig, Per Joar Os Nesthun 

Thea undersøker om det er mulig å få «nyhetsbrev» fra statsforvalteren innlandet.  

Vi kommer tilbake til kommunikasjonsansvarlig. Agnete undersøker hva dette innebærer. 

Neste styremøte 30/11. Jordbruksforhandlinger. Vi tar også en gjennomgang av økonomi. Jon Iver 

klargjør ifht duett så vi får tatt en gjennomgang.  

 

Er ikke mottatt lønn fra årsmøte 2023, Agnete sjekker ut om dette er kjørt igjennom eller ei.  

 

 

 


